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Tárgy: Válasz Fellebbezésre 

 

 

Tisztelt Mészáros János/Mihalik Csaba! 

 

 

Köszönettel vettük a fellebbezési és kifogásoló indítványotokat. És ha már felhívtátok rá a figyelmünket, 

az Alapszabályunknak megfelelően fogunk eljárni, úgy ahogy tettük 2023.11.12 előtt és azóta is. 

Ha már említjük az Alapszabályt, akkor ne csak számokkal dobálózzunk, hanem nézzük meg mit is 

foglalnak az adott pontok: 

„XII. 10.: Az Alapszabályban meghatározott esetekben az Elnökség határozataival szemben a 

Küldöttgyűléshez címzett, indoklással ellátott írásbeli fellebbezésnek van helye, amelyet a határozat 

kézhezvételétől számított 15 napon belül lehet az Elnökségnek benyújtani.” 

Ennek a pontnak ez a fellebbezés és kifogásoló indítvány teljes mértékben megfelel! 

Nézzük meg a teljes részt az említett XIII-as pontnak. 

„XIII. Fellebbezés és kifogásolási jog: 

a) Az Elnökség olyan határozata ellen van helye a Küldöttgyűléshez címzett fellebbezésnek, 

amely a tagokat jogainak gyakorlásában korlátozza. 

b) Az általános szervezeti életet vagy a pénzügyi tervet érintő határozatok ellen a Küldöttgyűlés 

részére írásbeli kifogásoló indítvány terjeszthető elő. A kifogás előterjesztésére bármely tag, 

képviselője jogosult. 

c) A fellebbezés vagy kifogás a határozat végrehajtására nincs halasztó hatállyal.” 

 

A 2024.04.11-i elnökségi ülésen semmiféle olyan határozat nem született, ahol bármely tagunk jogai 

sérültek volna. 

A szervezeti életet vagy pénzügyi tervet érintő határozatokat sem látjuk szabályba ütközőnek, hogy 

azért indítványt kellett volna benyújtani, hiszen 2019-2023 időszakban is keletkezet jó pár olyan 

határozat, amely megosztotta a postagalambász társadalmunkat, még sem élt senki ezzel a jogával. 

Így a következő elnökségi ülés napirendjére fogja tűzni az indítványt és elő fogja készíteni a következő 

Küldöttgyűlésre és ott természetesen a Küldöttgyűlés elbírálja, majd hoz egy határozatot. 
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 Az újonnan felálló Elnökségben azért maradtak jó páran a 2019-2023 között dolgozó 

Elnökségből. Vagyis sok mindennel tisztában vannak és a 2024-es évben az eddig használt dolgokat 

viszik tovább. 

Kifogással éltetek az ügyben, hogy Alapszabályt, Versenyszabályt és Sporttörvényt sértünk a 

2024.04.11-i határozatainkkal. 

OSVSZ. 4 §. 12. pontja, mely kimondja: A Sportszövetség Elnöksége és Versenybizottsága minden év 

január 30-ig közzéteszi az adott évre vonatkozó, aktualizált Nemzeti Bajnokság kiírását. 

Az előző Elnökség 2023. március 09-én majd következő ülésén 2023. május 02-án is módosított a 

Nemzeti Bajnokság kiírásán. 

Ezt a regnáló Elnökség 2024. április 11-én tette meg. Igaz ezen módosító indítványok 2024. január 06-

án már készen voltak a kibővített elnökségi ülésre, de ott az új Elnökség (akik természetesen mind a 13-

an jelen voltak) véleményét teljes mértékben figyelmen kívül hagytátok az ülésen megjelent 5 fő régi 

Elnökségi taggal. Úgy tettétek tönkre a Nemzeti Bajnokság 2024-es kiírását, hogy azt nem nektek kell 

majd koordinálni. Viszont alig telt el egy hét és következett a 2023-as év lezárásaként az Országos 

Kiállítás és Díjkiosztó. Itt, ahol dolgozni kellett volna és ugye a ti 2023-as - a ciklus utolsó évét - kellett 

volna lezárnotok, ott az 5 főnek se híre se hamva nem volt. Halkan hozzáteszem, hogy az elmúlt évek 

egyik, ha nem a legjobb kiállítását rendeztük meg nélkületek. 

Térjünk vissza kicsit a Nemzeti Bajnokság kiírására és az OSVSZ-re, két dolog változott a díjazás és a 

röpcsoporti kérdés. 

A díjazással kapcsolatban átcsoportosítást végeztünk és szerintünk nem csökkentek, hanem 

meglátásunk szerint nőttek is (az utóbbi években nem tudok olyan versenyről, ahol akár egy galambbal 

300 ezer forintot nyerhetett a tulajdonos). És természetesen megmaradt a nemzeti gyűrű 1000 

forintjából a Tagszövetségeknek visszajáró 300 forint is. Vagyis a 17-es Tagszövetségnek a 900 gyűrű 

után 270.000 forint jár vissza. 

A röpcsoporti kérdésben pedig csak a 6-os röpcsoportot emeltük fel 10-re és igen több Tagszövetség élt 

is a lehetőséggel. Közben azért több olyan egyesületünk is van az országban, akik elérték a 20 fő 

röptető tagot, ők értesítve lettek, hogy ha szeretnék akkor be tudják állítani az Egyesületüket a 

hivatalos versenyek közé és nem sérül a 10-es röpcsoporti értékelésük. Azért ezt az elmúlt években 

nem tapasztaltuk. 

Az is nagyon érdekes, hogy ugyan nem sok minden változás történt a kiírásban, de számotokra csak 

rossz irányba ment minden változás…… Azt gondolom, hogy majd a tagjaink mondjanak véleményt 

rólunk, ahogy elmondták 2023. november 12-én is a véleményüket. Én és a többi elnökségi tag is 

általuk lettünk felhatalmazva és értük dolgozunk, sajnálom, hogy ti ezen véleményt nem tudjátok 

tiszteletben tartani. 

Kifogásoljátok azt is, hogy a megállapodásokat a Szövetség és Versenyszervezők között szabálytalanul 

végezzük. Amit átvettünk az két fajta megállapodás volt egy a 100 fő feletti versenyszervezőknek szól, a 

második pedig az 50-100 fő közötti szervezeteknek kell kiküldeni. 2024-ben csak ilyen megállapodások 

születtek az 50 fő alattiaknak nem ment ki megállapodás. Természetesen ide is tudunk példát hozni a 

2019-2023 időszak között, amikor 50 fő alatti szervezet (két egyesület, Nyírségi összevont néven 

szerepelt) és annak a felügyeleti szerve az a Pannon Maraton Klub volt, ahol szinte minden tagja kettős 

tagként szerepelt és nem a Pannon Maraton Klub volt az anyaegyesülete. 
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Szóval lassan egy hónapja, hogy hivatalosan elkezdhettük a munkát és érdekes tőletek csak azt kapjuk, 

hogy mi milyen szabálytalanok vagyunk. 

A legfurcsább az volt, hogy vasárnap mind a ketten könyörögtetek (OVB elnökének és az alelnöknek), 

hogy nézzünk már semmisbe egy szabályt, mert ugye nektek ez bevett gyakorlat volt, hétfőn meg 

elkülditek a fellebbezést, hogy mi aztán milyen szabályokat sértünk meg. 

A Nemzeti Rostockba is sikerült beleállnotok, hogy FCI vagy nem FCI és ha FCI akkor, ha az nincs 

betartva akkor nem érvényes a verseny. Az FCI azt írja elő, hogy hivatalos az a verseny, amely 20 küldő 

fő és 150 küldött galamb szerepel a versenyen, vagyis, ha bárki ezt teljesíti és kiviszi ilyen távolságra a 

150 galambját akkor hivatalos versenyt rendezhet, ha nincs meg akkor pedig a nem hivatalos versenyek 

közé kell számolni. A Magyar Postagalamb Sportszövetség Elnökségének megvan az a szabadsága, hogy 

milyen versenyeket ír ki és azokon milyen díjakat oszt ki és ez független attól, hogy az FCI milyen 

szabályokat alkot. A tavalyi Rostock-i verseny díjjazását, ami ugye a Nemzeti Bajnokság kiírásában 

szerepel a verseny lezárása után módosítottátok. Szóval nagyon úgy néz ki, hogy anno alkottatok egy 

szabályrendszert, amit mikor milyen kedvetek van úgy olvassátok és módosítgattátok. 

Ha úgy gondoljátok, ti ketten, hogy mégis van keresnivalótok a Bíróságon, úgy nyugodt szívvel 

jelentsétek fel a Szövetséget. Tiszta szívvel és kétharmados támogatottsággal fogunk a Bíróság előtt 

állni. 

A jelenlegi Elnökség a politizálást 2023. november 12-én lezártnak tekinti, nem szeretnénk ezzel 

foglalkozni. Nekünk minden tag véleménye számít, de 1-2 tag kirohanásait nem fogjuk több mint 3000 

tag véleménye elé helyezni. 

Ha politizálni szeretnétek tegyétek nyugodt szívvel. Mi 15-en és a többi verseny engedélyt váltó tagunk 

a galambdúcunkba érezzük jól magunkat. A következő politizálási időszak az a 2028-as év lesz, a 

következő választás. 

 

Addig is jó galambászkodást és eredményes versenyidőszakot kívánunk nektek: 

 

Maradunk Tisztelettel az Elnökség nevében: 

 

 

Budapest, 2024.május 03. 

 

 

 

 

                                                                       Tóth Péter  

                                                                        Alelnök 

                                                                         Magyar Postagalamb Sportszövetség 


